



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

會員通訊 (2020.6)

OPR/Mem/NL/2020.6

李福林體育館照常開放

李福林體育館照常開放，為防止流行病毒散播，所有進入李福林體育館之人士須量體溫、戴口罩、消毒雙手並保持 1.5 米距離。

停辦 2020 年大埔區龍舟競賽

大埔區龍舟競賽原計劃於 2020 年 6 月 25 日端午節舉行，惟今年之大埔區龍舟競賽不獲大埔區議會撥款，適逢冠狀病毒疫情仍未明朗關係，無奈決定暫停今年大埔區龍舟競賽。

大埔區龍舟體驗嘉年華

由於今年大埔區龍舟競賽取消，民政事務總署撥款予大埔區龍舟管理委員會舉辦龍舟體驗嘉年華，讓市民體驗划龍舟樂趣，由於冠狀病毒疫情仍未明朗，龍舟體驗嘉年華活動計劃於今年十月舉行，請留意稍後公佈之詳情。

會員優先報名

本會舉辦之班組每月 11 日上午 9：00 會員優先報名，每月 12 日上午 9：00 公開報名，早上 8：00-9：00 詢問處只提供訂場服務。

暑期活動報名

暑期活動將於八月份展開，暑期活動會員 6 月 8 日上午 9：00 優先報名，6 月 9 日上午 9：00 公開報名，早上 8：00-9：00 詢問處只提供訂場服務。

吐露港渡海泳賽取消

由於吐露港渡海泳賽未有資助關係，今年（2020 年）吐露港渡海泳賽決定取消。



Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tpsa.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

Newsletter (2020.6)

OPR/Mem/NL/2020.6

The Li Fook Lam Indoor Sports Centre opens as usual

The Li Fook Lam Indoor Sports Centre now opens as usual. Please have your temperature measured, wear a face mask, sanitize your hands and keep 1.5m apart when entering the centre.

The Tai Po Dragon Boat Race has been cancelled

The Tai Po Dragon Boat Race, which was scheduled for 25th June 2020, has been cancelled due to the unsuccessful application to the Tai Po District Council for funding. With deep regret, in view of the unpredictable situation of the Corona virus outbreak, the committee has been forced to cancel this year's Tai Po Dragon Boat Race.

The Tai Po Dragon Boat Experience Carnival

In order to provide opportunities for people to experience the fun of dragon-boating, the Tai Po Dragon Boat Committee is organizing a dragon boat experience carnival. The event, which is funded by the Home Affairs Department, is scheduled for October 2020. Details will be announced shortly.

Priority enrollments for members

Members may have the priority to enroll in classes on the 11th day of each month from 9:00am. Class enrollments are open to all from the 12th day of each month from 9:00am. The enquiry counter opens from 8:00-9:00am for facility bookings only.

Summer program enrollments

Members may have the priority to enroll in summer programs on 8th June from 9:00am. Summer program enrollments are open to all on 9th June from 9:00am. The enquiry counter opens from 8:00-9:00 am for facility bookings only.

The Cross Harbor Swimming Race has been Cancelled

The Cross Tolo Harbor Swimming Race has been cancelled this year due to lack of fundings.